
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 20 
OBČINSKI SVET 
 

Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v oktobru 2020 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA   
 

Vesna Fabjan: 
1. Hvala JP Komunala Črnomelj d.o.o. za dopolnilo k preračunu na temo stroškov, ki bi jih pomenil 
vsakoletni odvoz vsebine iz pretočnih greznic (namesto na tri leta) iz stalno naseljenih gospodinjstev 
med Dobličko goro in Rodinami. Zavedam se, da je določitev zaledja izvirov med Dobličami in Otovcem 
izredno zahtevna in da je to naloga strokovnjakov. Premorem pa tudi toliko geografske in geološke 
logike, da vem, da točna omejitev zaledja izvirov tu ni ključnega pomena ali izgovor, da ne bi zmogli 
ukrepati takoj. Prav včeraj sva bila z županom deležna predavanja strokovnjakinje iz ARSA na Jelševniku, 
kjer je govorila o pomenu rednega praznjenja greznic. Zato še vedno vztrajam, da moramo obravnavati 
tudi začasno, vsaj delno rešitev, ki bo blažila negativne učinke na okolje do izgradnje ustreznega sistema 
kanalizacije. Zato ponovno predlagam, da se omenjena tema v skladu z 19. členom poslovnika OS uvrsti 
na dnevni red naslednje seje OS. Na prvo pobudo ste zapisali odgovor, da bi strošek enoletnega 
praznjenja greznic iz vseh stalno naseljenih gospodinjstev v občini Črnomelj in Semič znašal 200.000 
EUR. V zahtevanem dodatnem preračunu ste podali vsoto 65-90 000 EUR za konkretno območje v 
zaledju. Nato ste pri drugi varianti navedli povsem neuporabne podatke, saj govorite o nepretočnih 
greznicah, ki pa jih na tem območju ni. Strinjam se z vašim zapisom v zaključku drugega preračuna. A 
menim, da mora občina najti način, da priskrbi ta sredstva. Vzela sem si čas in na spletu iskala podobne 
primere, kjer so sredstva pridobili iz evropskih projektov. Prosim občinske službe, da prevetrijo uspešen 
primer občine Grosuplje, ki je s projektom Life 2018, pridobila znatna sredstva na račun dvoživk. Naša 
sreča je, da imamo prav v tem območju svetovni fenomen Črni močeril, kar nam daje še večjo možnost 
črpanja sredstev. Tudi o tem bi morali razpravljati.  Predlagam, da se tudi ta vsebina uvrsti na dnevni 
red naslednje seje, skupaj z gradivom in uvodničarjem. Ne sme ostati le pri pobudi. Resnično ne 
razumem, komu ni v interesu razpravljati na to temo? Skrbi me, ali bodo naši vnuki še imeli pitno vodo 
na voljo? 
 

ODGOVOR: 
Projektna naloga za ustrezno rešitev komunalne infrastrukture je narejena. Do naslednje seje bomo 
vedeli kaj več, saj čakamo na predstavitev naloge. Računamo na pridobitev finančnih sredstev, ki bi nam 
omogočila celovito reševanje črnega močerila in celostno rešitev celotnega območja. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 

2. Glede moje pobude v zvezi z bioplinarno, črnomaljskim smradom, onesnaževanjem prsti in vode 
pa naslednje: Iz odgovora ni razbrati ali se bo problematika uvrstila na dnevni red ene od naslednjih sej. 
Po poslovniku imam pravico zahtevati pisna pojasnila, zato prosim za le ta do naslednjič. Veseli me, da 
zadevo že rešuje z zunanji strokovnjak. Kot sem že povedala prosim, da o njegovih ugotovitvah župan 
redno poroča pod točko 3. Verjamem, da je trenutno dogajanje v skladu z zakonodajo, ni pa moralno 
odgovorno do občanov in neprimerno za razmere na izrazito občutljivem plitvem krasu. V sklopu 
tematike pa prosim še za izračun stroškov (pobudo so podali udeleženci včerajšnjega srečanja na 
Jelševniku). Koliko bi znašel strošek predelave digestata (28 000 t) v čistilni napravi (da se npr. ne bi v 
tako velikih količinah polival po belokranjskih njivah)? 
 
ODGOVOR: 
Pridobili smo osnutek mnenja in čakamo na sestanek s pravnim strokovnjakom. Ko bomo vedeli več, 
kakšni so nadaljnji možni koraki občine, bomo o tem tudi poročali. Strošek predelave digestata je 
ocenjen in je razviden iz priloge št. 1. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 



Leopold Perko: 
1. Glede na odgovor OU, ki se nanaša na pobudo o proučitvi ukrepov za upočasnitev prometa na 
obvoznici, v delu blokovskega naselja Čardak, predlaga, da se na omenjenem delu ceste namesti 
prikazovalnik hitrosti, ki bo vsaj malo pripomogel k umiritvi prometa. 
 

ODGOVOR: 
Pobudo za umestitev prikazovalnika hitrosti na omenjeno lokacijo bomo podali na naslednjo sejo 
SPVCP. Vendar bo potrebno upoštevati tudi merila in pogoje DRSI, saj je omenjeni odsek ceste v 
postopku prenosa na DRSI.  Ob potrditvi SPVCP in pridobitvi soglasja direkcije lahko nakup  in postavitev 
prikazovalnika hitrosti planiramo v drugem letu, zaradi porabljenih sredstev proračunske postavke v 
letu 2020.  
 

Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Razprava na 14. seji OS pri točki 3 »Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih 
občine«:  Kaj se dogaja s projektom kanalizacije Kvasica? Gradbeno dovoljenje je bilo pridobljeno že leta 
2018?  
 

ODGOVOR: 
Občina Črnomelj v letu 2020 letos nima zagotovljenih sredstev za izgradnjo meteorne kanalizacije na 
Kvasici. V proračunu 2021 se bodo predvidela finančna sredstva za izvedbo celotne meteorne 
kanalizacije na Kvasici.  
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 

Andrej Fabjan: 
1.  Državnemu svetniku se zahvaljuje za podano poročilo. Poročilo je napisano v dveh delih, in 
sicer v prvem delu poročila je našteto kaj vse je Državni svet RS naredil, sprejel, v drugem delu pa 
državni svetnik opisuje svoje delo v DS. Z napisanim ga je razočaral, saj iz poročila ni razvidno ali je bil 
prisoten na kateri od okroglih miz glede problematike bioplinske naprave, smradu v Črnomlju oz. na  
drugih dohodkih. Če bi bil državni svetnik na današnji seji prisoten bi ga tudi povprašal, glede na to, da 
je zaposlen v podjetju Petrol, ki je lastnik bioplinske naprave v Črnomlju, ali je svoje nadrejene seznanil s 
problematiko smradu v Črnomlju. Rad bi tudi informacijo ali in koliko ministrov je pripeljal v občino 
Črnomelj, da bi se z njimi pogovorili o projektih in težavah s katerimi se srečujemo. Še veliko je drugih 
vprašanj, ki mu jih bi rad zastavil. Predlaga, da se ob vsakoletni obravnavi okvirnega programa dela OS v 
program vnese tudi poročilo o delu državnega svetnika. 
 

ODGOVOR: 
Čakamo na odgovor državnega svetnika. 
 
Maja Kocjan: 
1. Pred kratkim je bil na obisku minister Zvone Černač, ki je pristojen za razvoj, strateške projekte 
in kohezijo. Z belokranjskimi župani in županjo seje se je pogovarjal tudi o črpanju evropskih sredstev. 
Rečeno je bilo, da se za projekt črne človeške ribice pripravi projektno  nalogo, s katero se bo projekt 
lahko vključil v naslednjo finančno perspektivo, ki se začne leta 2022. Daje pobudo oz. bo čez mesec ali 
dva na seji OS vprašala ali je projektna naloga narejena.  
 
ODGOVOR: 
Projektna naloga za ustrezno rešitev komunalne infrastrukture je narejena. Do naslednje seje bomo 
vedeli kaj več, saj čakamo na predstavitev naloge. Računamo na pridobitev finančnih sredstev, ki bi nam 
omogočila celovito reševanje črnega močerila in celostno rešitev celotnega območja. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 



2. Zakaj je bil ponovljen razpis za dograditev OŠ Dragatuš? 
 
ODGOVOR: 
Skupna ponujena cena prispelih ponudb je bistveno presegala naročnikovo ocenjeno vrednost in 
zagotovljena proračunska sredstva, kar je razvidno tudi iz sklepa o zavrnitvi vseh ponudb št. 430-
45/2020-85, z dne 13. 5. 2020, ki je bil objavljen na Portalu javnih naročil.  
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Kdaj se bo pričelo z deli na lesenem mostičku v Kanižarici?  
 
ODGOVOR:  
Obnova lesenega mostu (brvi) čez Dobličico v Črnomlju je v teku in bo zaključena do 30. 10. 2020. 

Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 

2. Kdaj lahko pričakuje terminski plan obnove rudniškega stolpa v Kanižarici? 
 
ODGOVOR: 
V teku je priprava javnega naročila za obnovo stolpa. Izvedba obnove je predvidena v letu 2020-2021. 

Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU.  

3. Služba Medobčinske inšpekcije in redarstva naj bolj podrobno nadzira odlaganje kosovnih 
odpadkov, saj so le-ti odloženi na neprimernih mestih. 
 
ODGOVOR: 
Nadzore opravljamo pri rednem delu. Glede na to, da pokrivamo celo Belo krajino bi bilo zaželeno, da v 

primeru, ko nekdo zazna kake posebnosti naj nas o tej lokaciji obvesti, vsega žal ne moremo sami videti.  

Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. 

Renata Butala: 
1. FURS je v Črnomlju, na Zadružni cesti do preklica zaprl pisarno. Stranke prihajajo in so ogorčene. 
Vsaj ob sredah bi morali uradovati.   
 
ODGOVOR: 
Po sestanku na FURS-u v Novem mestu je bil sklenjen dogovor o ponovnem odprtju pisarne v Črnomlju. 
Od 1.9.2020 je odprta vsako sredo od 7:00 do 12:00 ter od 13:00 do 17:00. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
2. Zaradi epidemije COVID-19 se je marsikje spremenila celotna gospodarska in finančna slika. Tudi 
pri posameznikih/investitorjih v zadevi izvajanja gradenj stanovanjskih ali poslovnih objektov. Občina bi 
lahko pripomogla k omilitvi ukrepov posledic epidemije in vzpodbudila zanimanje za novogradnje, 
reševanje stanovanjskih težav, gospodarskih vlaganj in podobno z zmanjšanim plačilom komunalnega 
prispevka kot ukrep za omilitev posledic epidemije COVID-19, saj bo okrevanje potekalo dalj časa. 
 
ODGOVOR: 
Občina je v okviru svojih zmožnosti skrbela za nabavo zaščitnih sredstev, odlogom plačevanja NUSZ-ja, 
povečanju razpoložljivih sredstev za kmetijski razpis, vplačevanju v garancijsko shemo za podjetnike. V 
veliki večini je država s svojim paketi za okrevanje gospodarstvu prispevala k omilitvi posledic, kar 



pomeni da dodatna sredstva s strani občin ne bi bila združljiva s temi pomočmi. Na področju 
komunalnega prispevka in NUSZ-ja ter pobiranja najemnin, smo pa že pred epidemijo bili med 
občinami, kjer so te prispevki med povprečnimi ali celo nižjimi v Sloveniji. Vsekakor  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
Maja Kocjan: 
1. Občina Črnomelj je prejela cca. 500.000 eur višjo povprečnino. Za kaj bodo ta sredstva 
namenjena?  
 
ODGOVOR: 
Sredstva bodo namenjena pokrivanju izpada drugih prihodkov, predvsem od prodaje nepremičnin in 
ostalega blaga.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
2.  Razprava na 14. seji OS pri točki15 »Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o gospodarskih javnih službah v občini Črnomelj«: Informacija o psih, ki naj bi prihajali z begunci 
ji je nova, zato prosi za nekaj več podatkov do naslednje seje. 
 
ODGOVOR:  
Vezano na vaše vprašanje glede zapuščenih psov, ki prihajajo na območje občine Črnomelj predvidoma 
tudi z ilegalnimi migranti, smo od Zavetišča Meli center Trebnje s katerim ima Občina Črnomelj 
sklenjeno pogodbo za oskrbo zapuščenih živali  pridobili naslednje informacije:  
 
- 2018 je bilo odlovlejnih 9. psov, od katerih so bili 4. označeni z nekomercialnim čipom, o vseh psih je 

bilo s strani občanov, ki so jih predali zavetišču pojasnjeno, da so ostali za migranti, katere je odpeljala 

policija; 

- 2019 je bilo odlovljenih 9. psov, ter psica z 3. mladiči, ki je skotila v Sloveniji, saj je v prvi fazi ni bilo 

mogoče odloviti, ker je  bila nezaupljiva do ljudi. Od teh psov je bil en samec kastriran, saj je bil označen 

s  plastično ploščico, v levem ušesu. (tako v BIH označujejo proste pse, po kastraciji). Dva sta bila 

označena z nekomercialnim čipom. 

- 2020 so bili do sedaj odlovljeni 4. odrasli psi, ter psica s 4. mladiči, ki se je ravno tako potikala 1. mesec, 

saj je bila nezaupljiva. 

Da gre za pse, ki prihajajo v državo z migranti je povsem dokazljivo z izjavami občanov, kakor tudi z 

dejstvom, da se navedeni psi povsem drugače obnašajo tako v danem okolju, kakor tudi ob namestitvi v 

zavetišču, saj je opaziti, da niso navajeni bivalnega prostora, pri čemer prihaja do poškodovanja 

bivalnega prostora. Sam kraj odlova pa je tudi specifičen, to pa je obmejni pas. 

Odgovor Zavetišča Meli center Trebnje pridobila Mojca Črnič, OU. 
 
Matjaž Barič: 
1. OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj je bila pred 10 leti pred zaprtjem, danes pa ima 14 oddelkov. V 
šoli se srečujemo s prostorsko stisko. Od občine je prejel odgovor, da zavod za varstvo kulturne 
dediščine okrog šole ne dovoli ničesar delat, hkrati pa je prednost uporabe prostorov v bivšem dijaškem 
domu v 2 in 3 nadstropju dobil MC Bit. Razvojno gledano bi od občine pričakoval, da predlog povečanja 
števila otrok v šoli za dva oddelka podpre, saj v končni fazi gre tudi za kar nekaj dodatnih delovnih mest.  
 
 



ODGOVOR: 
Letos v začetku septembra je bilo z vsemi uporabniki stavbe dogovorjeno, da se OŠ Milke Šobar – 
Nataše, zaradi prostorske stiske, odstopita dva prostora v tretjem nadstropju stavbe bivšega dijaškega 
doma Črnomelj. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
 

 




